

Ref : **ADM/LMN/2023/55** : المرجع
Date: **19/09/2023** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Khor Al Maqta, Abu Dhabi

الموقع : خور المقطوع، أبوظبي

Subject : Diving Operations in Khor Al Maqta

الموضوع : عمليات غوص في خور المقطوع

Please note that diving operations will be conducted for the Quay Wall Inspection in Khor Al Maqta Abu Dhabi, from 19th September 2023, 08:00 am till 21st September 2023, 05:00 pm, as per illustrative map attached.

يرجى العلم بأنه سيتم إجراء عمليات غوص لفحص جدار الرصيف البحري في خور المقطوع، أبوظبي اعتباراً من 19 سبتمبر 2023 في تمام الساعة 8 صباحاً وحتى 21 سبتمبر 2023 في تمام الساعة 5 مساءً وفقاً للخريطة التوضيحية المرفقة.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay clear from the diving operations area.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيطة والحذر والبقاء بعيداً عن منطقة الغوص.

Note: This activity does not hinder the safe passage of the waterway users as it will be clear from the navigational channel.

ملاحظة: لا يعيق هذا النشاط المرور الآمن لمستخدمي الممرات المائية، نظراً لأن الموقع بعيد عن القناة الملاحية.



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيّحية Illustrative Map

